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Rubrik 
Genomför en stadsdelsanalys innan förtätningen av Pettersberg påbörjas 
 
Förslag 
Politiker i Västerås stad förordar en dialog med stadens medborgare men hörsammar inte 
farhågor som den överväldigande majoriteten av de boende på Pettersberg har. En 
förtätning 
av Pettersberg kommer förmodligen inte lösa de stora problem med exempelvis kriminalitet 
och utanförskap som finns, tvärtom förstärks identiteten av utanförskap då de boende inte 
kan 
påverka sin egen närmiljö. Ett 22-våningshus kommer förvanska områdets arkitektur 
permanent. I byggnadsnämndens beslut den 12/6-19 Dnr BN 2017/00688-3.1.2 yrkade vice 
ordförande på en stadsdelsanalys. Det logiska borde vara att genomföra analysen innan 
byggnationen börjar och undersöka grundligt hur det kommer påverka området från flera 
analytiska vinklar exempelvis ekonomiska-, sociala-, och miljö-aspekter. Vågar politikerna ta 
chansen att förtätningen eventuellt medför ytterligare polarisering och utanförskap med 
negativa konsekvenser som följd. 
Vi förordar att politikerna i Västerås stad säkerställer att en stadsanalys av Pettersberg 
genomförs innan förtätningen får påbörjas. 

 

Svar från Stadsbyggnadsförvaltningen 

Den förtätning som förslagsställaren refererar till gäller en detaljplan med benämningen DP 
1874, KV. URBERGET 1 och del av Västerås 2:113 Pettersberg, Västerås. Detaljplanen är 
beslutad av Byggnadsnämnden och vann laga kraft 2020-04-06. Konsekvenserna av den 
föreslagna bebyggelsen för social, ekonomisk och ekologisk hållbarhet har utretts i 
detaljplanen och finns redovisade i planbeskrivningen. Det är alltså inte möjligt att göra en 
stadsdelsanalys på det sätt som föreslås.  

 

Carl Arnö, stadsbyggnadsdirektör, Västerås stad. 


